

信用卡功能提升 銀聯信用卡感應式支付功能

本行一直致力為客戶提供安全便捷的信用卡服務！由2019年第2季起，本行將分批發出感應式支付功能之信用卡予銀聯信用卡客戶。屆時所有新發 / 補發 / 續期之銀聯信用卡將提升至備有銀聯 QuickPass 閃付感應式付款功能。

閣下可憑具有銀聯 QuickPass 閃付感應式付款功能的華僑永亨銀聯信用卡，讓你在全球設有銀聯 QuickPass 閃付感應式支付的商戶，支付 HK\$1,000 或以下的交易時，毋須簽署信用卡單據，省時方便。

如你不希望接受感應式付款功能之銀聯信用卡，請於2019年5月31日或之前致電24小時客戶服務熱線2543 2223查詢，使本行可作適當的安排。

華僑永亨銀行卡務中心
2019年3月

註：1.閣下須依據由本行、中國銀聯或商戶不時設定的交易限額(包括每筆交易限額及任何其他限額)使用感應式付款功能進行交易。如交易超過交易限額或當感應式付款功能並不適用時，你仍需於簽賬單上簽署以完成交易。2.如閣下欲取消感應式付款功能，本行將另行安排發出不設感應式付款功能之銀聯信用卡，該卡將為一組全新的賬戶號碼。

倘本函之中英文本有任何歧異之處，概以英文為準。

Enhanced Credit Card Payment Function - UnionPay Credit Card Contactless Payment

To bring you convenient, secure and fast credit card payment service and experience, starting from the 2nd Quarter of 2019, the Bank will issue contactless credit card to cardholders by batches. All newly issued / replacement / renewal UnionPay Credit Card will have UnionPay QuickPass contactless payment function added.

Simply pay with your new OCBC Wing Hang UnionPay Credit Card to enjoy the hassle-free card spending worldwide wherever UnionPay QuickPass contactless payment function is accepted. You can experience the convenient payment by tapping the card against the reader to settle any transaction of HK\$1,000 or below without the need of signature verification.

If you do not wish to accept the contactless payment function, please call our 24-hour Customer Services Hotline at 2543 2223 before 31 May 2019 for the further arrangement.

OCBC Wing Hang Bank Card Centre
March 2019

Note: **1.** You may use your card for contactless payment transactions, subject to transaction limits (including limit on each purchase and other limits) set by the Bank, China UnionPay or the merchant from time to time. For payment over the transaction limit or if contactless payment function is unavailable, you will still need to sign on the credit card sales slip in order to complete the transaction. **2.** If you would like to cancel the contactless payment function, the Bank will arrange other UnionPay Credit Card without the function for you and the account number of that card will be a new set of numbers.

If there is any discrepancy between the English and Chinese versions, the English version shall prevail.